



18:20 Uhr / 6:20 p.m.  
**SONNTAG, 28. JULI 2019**

**HANNES MAREK**  
**ORGEL / ORGAN**

Sigfrid Karg-Elert (1877-1933)

**Zehn charakteristische Tonstücke op. 86**

- ◇ Prologus tragicus
- ◇ Cantilena
- ◇ Canzona a-Moll
- ◇ Quasi Marcia
- ◇ Pax vobiscum
- ◇ Sempre semplice
- ◇ Aria seriosa
- ◇ Studio
- ◇ Impression
- ◇ Aphorismus

# HANNES MAREK

Geboren 1973 in Niederösterreich, Studien an der Wiener Musikhochschule (1992-1998), Stiftsorganist der Zisterzienserabtei Stift Heiligenkreuz (1992-2003), künstlerischer Leiter des Chores an der Wiener Wirtschaftsuniversität (1995-2003), künstlerischer Leiter des Orgelfestes im Stift Heiligenkreuz (1998-2002), Korrepetitor und Kapellmeister am Wiener Burgtheater (seit 2002), Organist an der Wiener Jesuitenkirche (seit 2004), musikalische Arbeiten für verschiedene Wiener Theater (seit 2005), Chordirektor des Festival Retz (2007-2015), Co-Leiter des Orgelfestivals »Die Goldene Stunde« in der Wiener Jesuitenkirche (2013-2018).



Hannes Marek was born in Lower Austria in 1973. He studied at the University of Music and Performing Arts Vienna (1992-1998) and has served as the organist of Heiligenkreuz Abbey (1992-2003), artistic director of the Choir of the Vienna University of Economics and Business (1995-2003), artistic director of the Organ Festival at Heiligenkreuz Abbey (1998-2002), répétiteur and director of music at the Vienna Burgtheater (since 2002), and organist at the Jesuitenkirche in Vienna (since 2004). He has also composed musical works for several Viennese theatres (since 2005), served as choral director of Festival Retz (2007-2015), and coheaded the organ festival Die Goldene Stunde at Jesuitenkirche in Vienna (2013-2018).

Mit Ihrer Unterstützung ermöglichen Sie uns auch die zukünftige Gestaltung der Goldenen Stunde. Vielen Dank!

With your kind support you help us to realize future events of Die Goldene Stunde. Thank you very much!

**DIE GOLDENE STUNDE**

**Verein zur Förderung der Orgelkunst  
in der Wiener Jesuitenkirche**

Dr.-Ignaz-Seipel-Platz 1  
1010 Wien

IBAN: AT96 3200 0000 1256 2377

BIC: RLNWATWW

